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1- Fakültemiz Dekanı Sayın Prof. Dr. Necmiye CANACANKATAN tarafından toplantının açılışı 

yapıldı. Öğrenci Danışmanları ve Sınıf Temsilcilerine söz hakkı verildi. 

2- 2.sınıf Danışmanı Dr. Öğr. Üyesi Mahmut Ülger söz alarak bu yıl ders kayıtlarında sorunlar 

yaşandığını söyledi. Birkaç kez ders kayıtlarını silerek yeniden onaylamak zorunda kaldığını ve 

ders kayıtlarına ilişkin sorunların bahar döneminde yaşanmaması konusunu gündeme getirdi. 

Özellikle OSD derslerinde öğrencilerin sorunlar yaşadığını ve bir kısım öğrencinin bu dersi 

alamadığı belirtildi. OSD dersininin Kontenjanlarının arttırılması ve bu derslerin haftanın 

belirli bir günü ders programlarına yerleştirilmesi önerildi. Öğrenci işleri Daire Başkanlığına 

Bahar dönemi için bu konuda yazı yazılması önerildi.  

3- Fakültemiz Dekanı Müfredat Geliştirme Komisyonu Başkanı tarafından  önümüzdeki yıllarda 

haftalık ders programlarının sabit hale getirilmesi konusunda öğrencilerin bilgilendirilmesi 

görüşü toplantıda iletti. 

4- Ders kayıtlarında ve Öğrenci Bilgi Sisteminde sorunlar olduğu öğrenci temsilcileri tarafından 

iletildi. Bu konunun tüm üniversite için geçerli olduğu ve zamanla yeni sitemin düzeleceği 

konusu görüşüldü. 

5- 4. Sınıf Temsilcisi tarafından yoklamalar konusunda farklı uygulamalar olduğu konusu dile 

getirildi. Eğitim Öğretimin Mersin Üniversitesi Senatosunun 31.08.2021 tarihli ve 2021/78 

sayılı karar eki. 1/2 Mersin Üniversitesinde 2021-2022 Eğitim Öğretim Yılında Eğitim 

Öğretimin Yürütülmesine İlişkin Uygulama İlkeler çerçevesinde yürütüldüğü konusunda bilgi 

verildi. 

6- 1. Sınıf Temsilcisi tarafından Akademik Takvimin açık ve anlaşılır olmadığı bu konuda sık sık 

sorularla karşılaştığı dile getirildi. Akademik Takvimin oldukça açık ve detaylı olduğu ve güncel 

halinin Üniversitemizin Web sayfasından takip edilmesi gerektiği konusunda bilgi verildi. 

Ayrıca Fakültemiz 3 kat giriş holü nde bulunan televizyondan Akademik Takvim,  Ders 

Programı,  Sınav Programı , Staj vb Yönerge ve mevzuatın yayınlanacağı bilgisi verildi.  

7- 2. Sınıf Temsilcisi tarafından geçmiş yıllarda pandemi nedeniyle uygulamalı derslerin 

laboratuvar çalışmalarına katılamadıkları ve hiç uygulama yapamadıkları dile getirildi. Bu 

yüzden eksik oldukları konuları nasıl telafi edecekleri soruldu. 5. Sınıf Danışmanı Dr. Öğr. Gör. 

Selda DOĞAN ÇALHAN  tarafından da bu konu üzerinde görüş bildirildi. Öğrencilerin 

laboratuvar uygulamalarında çok temel bilgileri öğrenmeden bir üst sınıfın laboratuvar 

çalışmalarına katılmasının sıkıntılar oluşturduğu bu nedenle de kendilerinin zaman kaybı 

yaşadığı ,  ayrıca sınıfların kalabalık olduğu grup sayılarının arttırılarak laboratuvar yapıldığı  

dile getirildi. Bu konuda telafinin nasıl yapılacağının araştırılmasına karar verildi.  

8- Öğrenciler tarafından bina konusu dile getirildi. Bu konuda Üniversite Rektörümüz Sayın Prof. 

Dr. Ahmet ÇAMSARI nın ve Fakülte Dekanımız  çok çaba gösterdiği ve önümüzdeki yıllarda 

binamızın yapılmaya başlaması konusunda temennide bulunuldu.  

Rektörlüğümüz tarafından ödenekler ölçüsünde Fakültemizde yenileme çalışmalarının 

yapıldığı, özellikle B Blokta tadilatlarla  iki yeni derslik ve öğretim üyesi odaları kazanıldığı dile 

getirildi. 

9- Fakültemiz öğrencilerinin spor kültür ve sanatsal çalışmalara ilişkin projeler üretmesi ve 

gerçekleştirilmesi için Fakülte Yönetiminin her zaman destek olacağı bildirildi. 5. Sınıf 



Temsilcisi tarafından öğrencilerin bu etkinliklere fazla katılmadığı dile getirilerek motive 

edecek uygulamalar yapılması istendi.  

10- Staj Komisyonu Başkanı Dr. Öğr. Gör. Zeynep Nil ÜNAL  öğrencilerin ilgili mevzuatları 

okumadığı bu nedenle de çok sık ve zamansız sorulara maruz kaldığını dile getirdi. Öğrenci 

temsilcilerinden Fakültemiz Web sayfasında yer alan mevzuat hükümlerini okumaları için 

arkadaşlarına bilgi vermeleri istendi. Mevzuat okumalarının mesleki gelişimleri için çok faydalı 

olacağı dile getirildi. 

11-  Fakültemiz Dekanı Sayın Prof. Dr. Necmiye CANACANKATAN tarafından toplantının kapanışı 

yapıldı.  


